Please Circulate 

Call for Papers 

International Seminar on Increasing Use of Reproductive Health Services through Community-based and Health Care Financing Programmes: Impact and Sustainability 

Bangkok, Thailand, 23-25 August 2012 

Organized by the IUSSP Scientific Panel on Reproductive Health. 

Deadline for submission of abstracts: 20 January 2012. 

Achieving universal access to reproductive health is one of the targets set for realizing the Millennium Development Goal 5 (MDG 5) on improving maternal health. The progress thus far has been uneven and reaching this target by 2015 continues to be challenging. Greater emphasis on wide-scale implementation of proven, cost-effective measures and approaches is, therefore, required to achieve universal access to reproductive health. 

The seminar aims to bring together scientists, policy makers and programme managers to present and discuss the available evidence from case studies, empirical research or overview articles on the impact and sustainability of community-based and health care financing programmes that seek to increase the use of sexual and reproductive health services and improve related outcomes in developing countries and to identify gaps for future research. Preference will be given to papers addressing either methodologies to better study the impact and sustainability of these programmes or documenting the evidence from cases studies or overviews. 

A full announcement for this seminar is available at: http://www.iussp.org/Activities/rep3/call11.php. 

Submissions
The IUSSP Panel on Reproductive Health invites scientists, policy makers and programme managers to submit online by 20 January 2012 a short 200-word abstract AND upload an extended abstract (2 to 4 pages, including tables) or a full paper, which must be unpublished. To submit and fill out the online submission form, please click here: Online Submission Form 

Submission should be made by the author who will attend the seminar. If the paper is co-authored, please indicate the names of co-authors at the end of the abstract. The seminar will be limited to a maximum of 20 completed papers. 

The working language at the seminar will be English. Abstracts and final papers should therefore be submitted and presented in English. 

For further information: 
For further information, please contact Iqbal H. Shah (IqbalH.Shah@gmail.com). 

**********************************************
A diffuser le plus largement possible 

Appel à communications 

Séminaire international sur l'accroissement de l'utilisation des services de santé de la reproduction par le biais de programmes communautaires ou de financement des soins de santé : impact et viabilité 

Bangkok, Thaïlande, 23-25 août 2012
Organisé par le Comité scientifique de l'UIESP sur la Santé de la reproduction. 

Date limite de soumission des résumés : 20 janvier 2012. 

L'accès universel à la médecine procréative est l'un des objectifs fixés par l'Objectif du Millénaire pour le développement 5 (OMD 5) pour l'amélioration de la santé maternelle. Les progrès réalisés jusqu'ici ont été inégaux et la réalisation de cet objectif en 2015 risque d’être difficile. L’accent doit donc porter sur la mise en œuvre à grande échelle de mesures et d’approches dont l’efficacité est avérée afin de permettre un accès universel effectif à la santé de la reproduction. 

 Ce séminaire a pour objectif de réunir scientifiques, décideurs et responsables de programmes afin de présenter et discuter des données probantes tirées d’études de cas, de recherches empiriques ou d’articles de synthèse portant sur l'impact et la viabilité des programmes à base communautaire et des programmes de financement des soins de santé visant à accroître l'utilisation des services de santé sexuelle et reproductive dans les pays en développement. La préférence sera donnée aux communications qui traitent de méthodologies permettant de mieux déterminer l'impact et la viabilité de ces programmes ainsi qu’à celles qui fournissent des analyses probantes provenant d'études cas ou de synthèses. 

L’annonce complète (en anglais) pour ce séminaire est accessible sur le site web de l’UIESP à : http://www.iussp.org/Activities/rep3/call11.php. 

Soumissions :
Le Comité scientifique de l'UIESP sur la Santé de la reproduction invite les scientifiques, les décideurs et les responsables de programmes à soumettre en ligne avant le 20 janvier 2012 un résumé court de 200 mots ET un résumé détaillé (2 à 4 pages, tableaux compris) ou une communication complète, à condition que celle-ci n’ait pas déjà fait l’objet d’une publication. Pour remplir le formulaire de soumission en ligne, veuillez cliquer ici: Formulaire de soumission en ligne. 

Les soumissions doivent être effectuées par l'auteur qui compte assister au séminaire. Veuillez indiquer, le cas échéant, les noms des co-auteurs à la fin du résumé court. Le séminaire sera limité à un maximum de 20 communications. 
La langue de travail lors du séminaire sera l'anglais. Les résumés et les communications complètes devront être rédigés et présentés en anglais. 
Pour plus d’information, veuillez contacter Iqbal H. Shah (IqbalH.Shah@gmail.com). 

